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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

I N T E R P E L AC J A  

w sprawie prac porządkowych i konserwacyjnych na Wartostradzie 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

z Wartostrady chętnie korzystają zarówno piesi użytkownicy jak i rowerzyści w każdej porze 

roku. W związku z licznymi zastrzeżeniami ze strony użytkowników, co do stanu nawierzchni 

Wartostrady na różnych odcinkach, proszę o udzielenie następujących informacji: 

 

1. Jak często i w jakim zakresie sprzątana jest Wartostrada? Czy sprzątanie odbywa się 

cyklicznie? Proszę o podanie harmonogramu z podziałem na pory roku.  

Przez sprzątanie rozumie się zarówno bieżące usuwanie śmieci i odpadów zielonych (liście, 

gałęzie), ale także oczyszczenie krawężników bocznych z wyrastających roślin. 

2. Czy i jakie Miasto podejmuje działania w przypadku kryzysowych sytuacji 

atmosferycznych, których następstwa (oblodzenie, zawalenie gałęziami) uniemożliwiają 

sprawne korzystanie z Wartostrady? 

3. Jak wygląda konserwacja Wartostrady w sezonie zimowym? Czy służby miejskie same 

podejmują inicjatywy usuwania śniegu i lodu z Wartostrady, czy reagują jedynie na 

wezwania ze strony mieszkańców? 
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4. Do jakiej jednostki należy zgłaszać nieprawidłowości i utrudnienia związane z 

Wartostradą? 

 

Jako Wartostradę należy rozumieć wszystkie jej nitki po obu stronach rzeki.       

 

Z poważaniem 

Dorota Bonk-Hammermeister  


